

Pour visualiser la version web, [cliquez ici](#)
If you can't read this Email, please [click here](#)



PRESS RELEASE
For Immediate Release

COMMUNIQUÉ
Diffusion immédiate

Non-Corrective Contact Lenses Become Medical Devices

Bill C-313 has received royal assent

Ottawa, December 17, 2012 – The eye health professions are pleased to announce that Bill C-313 – An Act to amend the Food and Drug Act received royal assent on Friday. The bill places federal regulatory controls on the distribution and sales of non-corrective contact lenses. [CLICK HERE TO READ THE FULL PRESS RELEASE](#)

Les lentilles cornéennes non correctrices deviennent des matériels médicaux

Le projet de loi C-313 a reçu la sanction royale

Ottawa, le 17 décembre 2012 – Les professions de la santé oculovisuelle se réjouissent d'annoncer que le Projet de loi C-313, Loi modifiant la Loi sur les aliments et drogues, a reçu la sanction royale vendredi. Le projet de loi impose des mesures fédérales de réglementation de la distribution et de la vente des lentilles cornéennes non correctrices. [CLIQUEZ ICI POUR LIRE L'ARTICLE COMPLET](#)

Opticians Association of Canada
2706 - 83 Garry Street, Winnipeg, MB R3C 4J9
Ph. 1-800-847-3155. 204-982-6060 canada@opticians.ca www.opticians.ca

[Si vous désirez vous soustraire de notre répertoire, suivez ce lien](#)

[If you wish not to receive our publication anymore, proceed with this link](#)